
SPREMEMBE V OBČINSKI GASILSKI ZVEZI
Občinska gasilska zveza je imela 26. marca volilni občni zbor. To je bil

obenem konec petletnega mandata in začetek novega štiriletnega. Ocenili so
dela v minulem obdobju in izbrali programsko usmeritev v prihodnje in izvolili
novo vodstvo: predsedstvo, predsednika in poveljnika občin.ske gasilske zveze
(OGZ). Novi predsednik je Jože Dolinar iz Bizovika, poveljnik pa Franc
Penne iz Zadobrove.

Občni zbor je potekal v novi pro-
storni dvorani še ne povsem dokonča-
nega gasilskega doma v Zadobrovi.
Zbrali so se predstavniki vseh.petnaj-
stih prostovoljnih gasilskih društev iz
krajevnih skupnosti in petih industrvj-
skih iz podjetij, dosedanje predsed-
stvo, predstavniki občinskega IS in
sekretariata za obrambo in zaščito ter
mestne gasilske zveze. Na začetku
občnega zbora je navzoče prijazno
pozdravila domačinka, predsednica
sveta KS Jožica Vrecelj in na kratko
predstavila dolgoletne skupne napore
pri gradnji gasilskega doma, ki pa žal
še ni povsem dokončan. Udeležen-
cem občnega zbora je zaželela pri-
jetno počutje in uspešno delo.

Temeljni poročili občnega zbora sta
dala predsednik Avgust Trplan in
poveljnik Alojz Levičnik. Med dru-
gim sta ugotovila, da je bil lanski pro-
gram dela občinske gasilske zveze
uspešno in v celoti izpolnjen, da na
srečo ni bilo veliko požarov ali narav-
nih nesreč, da se prihodnji položaj
prostovoljnega gasilstva v krajevnih
skupnostih jasni, in da vse bolj po-
staja zaskrbljujoč položaj industrij-
skih prostovoljnih gasilskih društev.

V minulem letu so gasilska društva

• OGZ je 15 krajevnih in 5 industrijskih
gasilskih društev, v katera je vključenih
1.096 gasilcev. Pioniijev do 11. leta je 245,
mladincev do 16. leta 167 in gasilk 112.
Število gasilcev v industrijskih društvih se
je rahlo zmanjšalo, zdaj jih je še 60.

devetkrat posredovala pri gozdnih oz.
travniških požarih, trikrat pri požaru
stanovanjskih hiš, trikrat pri požaru
smeti, enkrat pri požaru na delovnem
stroju, dvakrat pa so posredovala za-
radi visokih vod. V sušnem obdobju,
ki je zdaj tako poleti kot pozimi, so
društva z avtomobilskimi cisternami
vozila vodo v hribovito območje naše
občine. V minulem letu so gasilci pre-
peljali kar 1.500.000 Iitrov vode, pri
tem so vozniki opravili 210 ur dela in
prevozili 1.250 kilometrov. Ob vseh
naštetih akcijah pa so se gasilska dru-
štva zavzeto udeleževala še številnih
izobraževalnih, tekmovalnih in razve-
drilnih akcij iz programa. ki ga je za
minulo leto pripravilo predsedstvo
OGZ. Tako se je lani raznih tekmo-
vanj udeležilo 83 ekip različnih kate-
gorij oziroma 720 gasilcev in gasilk.
Na prvem državnem tekmovanju ga-
silcev na Ptuju sta sodelovali tudi
ekipi dečkov in deklic iz GD Bizovik

in Zadobrova. Kviza za pionirje se je
udeležilo kar 42 trojk iz vseh petnaj-
stih društev. Takšna oblika izobraže-
vanja mladih iz osnov požarnega var-
stva se je pokazala za zelo privlačno
in učinkovito. Starejši gasilci so se
udeleževali raznih izobraževalnih te-

• V minuiem leto je OGZ poslala na
nagradni oddih na Debeli rtič 40 najmlaj-
ših članov s štirimi mentorji. To je bila
nagrada in obenem spodbuda za marljivo
sodelovanje v pionirskem kvizu o osnovah
gasilskega varstva.

čajev za nazive gasilec, nižji gasilski
častnik in drugo.

Kot je bilo slišati na razpravah, so
v minulem obdobju zelo dobro sode-
lovali z občinskim sekretariatom za
obrambo in zaščito. Z njihovo po-
močjo so nabavili nekaj nove opreme
in uspešno vzdrževali starejšo, tako
da so naša gasilska društva kljub sla-
bim finančnim razmeram razmeroma
dobro opremljena. Za dobro delo je
OGZ prejela priznanje republiške TO
in srebrni znak republiškega štaba
CZ. Poleg naštetega so sodelovali
tudi v razpravi o tezah za pripravo
zakona o požarnem varstvu in zakona
o gasilstvu. Predloga obeh zakonov
sta zdaj v razpravi in od njiju je precej

0 Novo predsedstvo za prihodnja
4leta
Jože Dolinar (GD Bizovik) - predsed-
nik
Franc Perme (GD Zadobrova) - po-
veljnik
Miran Hribar (GD Sostro)
Milan Bučar(GD Zalog)
Janez Kunc (GD Slape)
Bojan Turk (GD Zg. Kašelj)
Franc Zupančič (GD Šmartno)
Avgust Trplan (GD Lipoglav)
Štefan Škafar (GD Št. naselje)
Srečko Kozlevčar (GD Prežganje)
Lojze Žnidaršič (GD Laze)
Ivan Sasso (GD Vinje)
Bruno Žižek (GD Doisko)
Maks Jemec (GD Klopce)
Brane Škarja (GD Senožeti)
Jože Cerar (IGD Saturnus)
Franc Škrubej (IGD Izolirka)

odvisna prihodnost prostovoljnega
gasilstva v krajevnih skupnostih in po-
djetjih. Tako neurejene in negotove
razmere, kot so zdaj, niso dobre, saj
zahtevajo veliko več naporov in potr-
pežljivosti.

Gasilska društva gledajo z zadrža-
nostjo tudi prihodnjo lokalno organi-
ziranost, vlogo in materialno moč bo-
dočih majhnih občin in še marsikaj.
Vse to se bo, vsaj tako upajo, razvo-
zlalo v letošnjem letu, v letu njiho-
vega kongresa. Tudi to, da kljub nič
obetavnim razmeram v Prežganju in
Štepanjskem naselju vseeno vihajo
rokave in prizadevno gradijo gasilna
domova, dokazuje, da so gasilci
vztrajni in večni optimisti.

Razpravljalci, med njimi tudi
gostje, so delo dosedanjega pred-
sedstva, predsednika, poveljnika
in drugih teles OGZ ocenili kot
zelo kvalitetno. Zahvalili so se jim
v upanju, da bodo še naprej ostali
tako dejavni, pa čeprav v drugač-
nih vlogah.
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